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استاندار اصفهان:
اجازه مازوت سوزی را به نیروگاه 

شهید منتظری نمی دهیم
 استاندار اصفهان گفت: امسال اجازه مازوت 
سوزی به نیروگاه شهید منتظری اصفهان داده 

نمی شود.
سیدرضا مرتضوی در حاشیه بازدید از نیروگاه 
معاونین  باحضور  که  منتظری  محمد  شهید 
مدیرکل  اقتصادی،  و  عمرانی  امور  هماهنگی 
محیط زیست و جمعی از مدیران استان صورت 
مجموعه  این  در  را  خود  حضور  دلیل  گرفت، 
مطرح  اصفهان  استان  هوای  آلودگی  مباحث 
و اظهار کرد: امیدواریم بتوانیم پلمبی که روی 
مشعل های مازوت سوز نیروگاه زده شده را تا 

پایان حفظ کنیم.
وی تصریح کرد: مدیریت استان اصفهان اجازه 
اینکه در مجموعه نیروگاه شهید منتظری مازوت 

سوزانده شود را نمی دهد.
و  با همه مدیریت  استاندار اصفهان گفت: 
شرایطی  در  شده  انجام  سیاست گذاری های 
هستیم که از چهارشنبه هفته گذشته تا به امروز 
)به غیر از شنبه هفته جاری( واحدهای آموزشی 

اصفهان با تعطیلی مواجه شدند.
از  ناشی  آسیب های  به  اشاره  ضمن  وی 
تعطیلی مدارس و واحدهای آموزشی، ادامه داد: 
اجرایی  دستگاه های  سایر  باید  بود  مقدور  اگر 

استان نیز تعطیل می شدند.
مرتضوی ضمن اشاره به اینکه برخی مرزهای 
است،  شده  شکسته  اصفهان  در  هوا  آلودگی 
عنوان کرد: اصفهان باتوجه به شرایط جغرافیایی 
و توپوگرافی خاصی که دارد در موقعیتی قرار 
حوزه  در  خاصی  ملاحظات  بایستی  که  گرفته 
محیط زیست این استان اتخاذ شود. وی ضمن 
از  یکی  مردم  سلامتی  حفظ  اینکه  بر  تأکید 
مطالبات همیشگی مدیریت استان است، گفت: 
بهبود فرآیند و فعالیت نیروگاه شهید منتظری 

یکی از مطالبات استان از این مجموعه است.
نیز  مجموعه  کرد:  اظهار  اصفهان  استاندار 
این  در  و  دارد  نیروگاه  جایی  جابه  آمادگی 
خصوص مطالعات و طرح هایی نیز انجام شده 
دو  هر  رو  این  از  داد:  ادامه  مرتضوی  است. 
رویکرد، بهبود فرآیند نیروگاه و جابه جایی مکانی 
برای  و  گیرد  قرار  کار  دستور  در  باید  نیروگاه 
آن طرح و برنامه عملیاتی و کارشناسی داشته 
که  زمانی  مدت  تا  اینکه  بیان  با  وی  باشیم. 
نیروگاه جدید تأسیس می شود نباید تراز تأمین 
انرژی منفی شود، افزود: تأسیس نیروگاه در دو 
دولت گذشته متوقف شده بود و خسارت هایی 
که امروز با آن مواجه هستیم به دلیل سیاست 

غلط گذشته است.
استاندار اصفهان بیان کرد: برای جبران این 
مهم تأسیس نیروگاه های خورشیدی با جدیت 
در استان دنبال می شود تا تراز تولید انرژی در 

اصفهان مثبت شود.
با محوریت  مرتضوی اضافه کنید: کمیته ای 
استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
اصفهان تشکیل و با حضور ذی نفعان در مورد 
جابه جایی و بهبود فرآیندهای های نیروگاه طرح 

و برنامه عملیاتی و کارشناسی شده ارائه شود.
اصفهان،  هوای  آلودگی  به  اشاره  وی ضمن 
اخیر  روزهای  و  گذشته  هفته های  در  گفت: 
مکالمات جدی با دبیر شورای عالی امنیت ملی، 
ریاست جمهوری، معاون اجرایی رئیس جمهور 
و رئیس سازمان محیط زیست کشور داشتم تا 
به  ملی  استان در سطح  آلودگی هوای  شرایط 

خوبی تشریح و تبیین شود.
استاندار اصفهان خاطرنشان کرد: باید تلاش 
کنیم این وضعیت خاص استان اصفهان را به 

درستی در سطح ملی تبیین کنیم.
وی با بیان اینکه اصفهان تاب اینکه بار دیگر 
مشعل های مازوت در آن سوخته شود را ندارد، 
نمایندگان  می رود  انتظار  راستا  این  در  گفت: 
تصویر  و  کنند  همراهی  نیز  استان  مدیران  و 
صحیحی از میزان و تأثیرات منفی آلودگی هوای 

اصفهان به سطح ملی منعکس کنند.
البته اگر فرآیندی برای  مرتضوی تأکید کرد: 
نیروگاه تعریف می کنیم باید پشتیبانی لازم را 
نیز داشته باشیم از این رو تسهیلات مورد نیاز 
نیروگاه برای جابه جایی و بهبود فرآیند نیز دنبال 
می شود. وی خاطرنشان کرد: مطالبات نیروگاه 
باید  نیز  نیرو  وزارت  از  منتظری  محمد  شهید 

پیگیری شود.
مرتضوی گفت: رویکرد مناسب در حوزه تأمین 
انرژی و افزایش سرمایه گذاری در این خصوص 

به تکمیل زیرساخت های کشور منجر می شود.
تولید تسهیل  اگر فرآیندهای  ادامه داد:  وی 
در  فنی  و  اجتماعی  حمایت های  و  نشود 
این  افزایش  نگیرد  صورت  مختلف  بخش های 
ظرفیت ها که به زیرساخت های اساسی کشور 

کمک می کند با بن بست مواجه می شود.

۵۳ پروژه آبرسانی در قزوین به 
بهره برداری رسید

استان  فاضلاب  و  آب  و  شرکت  مدیرعامل 
قزوین گفت: با کمک خیران سال گذشته ۵۳ 

پروژه آبرسانی در قزوین به بهره برداری رسید.
مجمع  افتتاح  آئین  داراب بیرنوندی در 
در  کرد:  اظهار  قزوین  خیرین آبرسان استان 
حال حاضر روستاهای محروم و دور افتاده ای 
رفع  برای  دولتی  اعتبارات  که  داریم  استان  در 
با  امیدواریم  و  نیست  کافی  آن ها  محرومیت 
استفاده از ظرفیت خیرین برای رفع محرومیت 

در این مناطق اقدام کنیم.
بیرنوندی تصریح کرد: پیش از این نیز خیرین 
اقدامات خوبی در زمینه آبرسانی انجام داده اند 
که در این راستا در سال گذشته با اختصاص 
آبرسانی  پروژه  تعداد ۵۳  تومان  میلیارد  شش 

توسط خیرین به بهره برداری رسید.
وی یادآور شد: بر اساس تبصره هشت قانون 
فعالیت های  آب  در بخش  بودجه سال جاری 
مربوط به خیرین آبرسان مشمول معافیت های 
مالیاتی می شود که استفاده از ظرفیت خیرین در 
این راستا می تواند در پیشبرد اهداف شرکت در 

توسعه فعالیت های آبرسانی بسیار مؤثر باشد.
بیرنوندی افزود: فعالیت های خیرخواهانه آثار 
و دستاوردهای فراوانی در پی دارد که می تواند 
برای بانیان آن نیز باقیات صالحات و برای مردم 

منشأ خدمات مهمی باشد.
مدیرعامل آبفا بیان کرد: بر اساس نیازسنجی 
انجام شده امسال برای آبرسانی به ۱۳۹ روستا 
با ۲۰ هزار خانوار و جمعیتی بالغ بر ۶۵ هزار نفر 
بیش از ۸۰۰ میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد که 
امیدواریم برای تسریع در کار شاهد مشارکت 
خیرین باشیم. وی اظهارداشت: تهیه شناسنامه 
برای تمام روستاها در حال انجام است که در 
این راستا اقداماتی توسط شرکت آبفا انجام شده 
تا  است  نیازمند حمایت خیرین  که  بخشی  و 

کارها شتاب گیرد.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان گفت: 
برای تکمیل و توسعه طرح های آبرسانی در نقاط 
مختلف استان از تمامی ظرفیت ها بهره خواهیم 
برد که یکی از این ظرفیت ها، حضور چشمگیر و 
مؤثر بسیج سازندگی و معتمدین روستاهاست 
که امیدواریم با کمک و همفکری یکدیگر بتوانیم 
در زمینه آبرسانی به مردم استان گام های مؤثری 

برداریم.
جمله  از  کرد:  تصریح  ادامه  بیرنوندی در 
به  می توان  قزوین  استان  در  خیرین  اقدامات 
آب  مترمکعبی  هزار  سه  بتنی  مخزن  احداث 
توابع  روستای کامیشکان از  در  آشامیدنی 
خیر آبرسان علیرضا  شهرستان آوج توسط 
رستمی و همچنین مخزن بتنی ۳۰۰ مترمکعبی 
آب آشامیدنی در روستای شیزر بخش ضیا آباد 
خیر آبرسان مهدی  توسط  تاکستان  شهرستان 
روستای  در  خیرین  پروژه های  علیجانی، 
و  ترک  آباد  باقر  شهر زیاران،  محمودیان، 

همچنین روستای چناسک آبیک اشاره کرد.
انسان های  خیرین  وی اظهارداشت: 
ما  برای  روحیه  این  که  دغدغه مندی هستند 
بسیار ارزشمند است و راه اندازی دفتر مجمع 
خیرین آبرسان در فضایی خارج از محیط اداری 
شرایط سهل تری را برای جلب مشارکت خیرین 

فراهم می کند.
بیرنوندی، فرهنگ سازی و اطلاع رسانی در 
حوزه مدیریت مصرف و نیز مشارکت خیرین در 
طرح های آبرسانی را مهم دانست و اظهارداشت: 
دانش  می توانیم  مدارس  در  سازی  فرهنگ  با 
آموزان را نیز همراه خود کرده و در رسیدن به 

هدف موفق باشیم.
وی گفت: از رسانه های گروهی انتظار داریم با 
شناسایی خیرینی که در عرصه آبرسانی فعالیت 
معرفی  در  آنها  با  مصاحبه  ضمن  می کنند 
چهره های خیرخواه و ترویج فرهنگ مشارکت با 

شرکت آبفا همکاری کنند.
درصددیم  فراخوان  دادن  با  بیرنوندی افزود: 
از ظرفیت داوطلبان علاقمند در این حوزه نیز 
این زمینه  بهتری در  تا کارهای  استفاده کنیم 

صورت گیرد.
خیرین آبرسان در  همایش  برگزاری  از  وی 
استان نیز خبر داد و گفت: به منظور تجلیل از 
خیرین فعال در این عرصه در آذرماه سال جاری 
سالن آمفی تئاتر  خیرین آبرسان در  همایش 

شرکت آب و فاضلاب استان برگزار خواهد شد.

این مقام مسوول، رسانه ها را پل ارتباطی بسیار 
مهم بین مردم و دستگاه های مختلف خدمات رسان 
دانست و افزود: چنانچه این ارتباط با مشکل مواجه 
و دچار تزلزل شود، نظام اجرایی کشور با اختلال 
مواجه می شود و اعتماد بین مردم و حکومت از 
بین می رود. وی رسانه ها را عامل اصلی پیشرفت 
و توسعه هر جامعه دانست و با بیان اینکه حوزه 
سلامت بیش از سایر نهادها و ارگان ها به همکاری با 
رسانه ها نیازمند است، یادآور شد: اگر حوزه سلامت 
را بدون همراهی رسانه ها مورد ارزیابی قرار دهیم، 

تمام خدمات را باید به صفر ضرب کنیم.
وی توجه به تحقیقات و پژوهش های کاربردی و 
مساله محور را ناشی از ارتباط خوب و موثر نطام 
سلامت با آحاد مردم دانست و ادامه داد: این امر 
جز با هدایت و راهنمایی رسانه ها میسر نمی شود 
و باید اهالی خبر با پرداختن به مشکلات مربوط به 
انجام فعالیت های  را در  نظام سلامت، محققان 
کاری خود  رفع مشکلات حوزه  برای  مساله محور 
ترغیب کنند. وی توصیه رهبر معظم انقلاب به جهاد 
تبیین را یکی از اساسی ترین محورهای توسعه ای 
کشور دانست و اظهار کرد: بخش اصلی و عمده 
جهاد تبیین مربوط به فعالیت های رسانه ای می 
شود که مدیران و مسئولان دستگاه های مختلف باید 
با ارتباط مستمر و تنگاتنگ با جامعه خبری زمینه 
های لازم و کافی را برای اجرایی شدن فرامین رهبری 
فراهم کنند. وی با بیان اینکه کار خبری کمتر از جهاد 
در راه خدا نیست، گفت: کسانی که در راه حل و 
فصل مشکلات مردم قدم بر می دارند و تلاش های 
شبانه روزی انجام می دهند، بدون تردید در مسیری 

هستند که جهاد فی سیبل الله است.
در  تسریع  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس 
آذربایجان  سلامت  بخش  عمرانی  های  فعالیت 
شرقی را ناشی از پیگیری ها و انتشار گزارش های 
مختلف از سوی رسانه ها دانست و یادآور شد: کلان 
پروژه بیمارستان یکهزار تختخوابی تبریز از جمله این 

طرح هاست که اگر همراهی رسانه نبود، همچون 
سال های گذشته با رکود مواجه بود و در تخصیص 

اعتبارات آن با انواع مشکلات مواجه می شدیم.
از روی کار آمدن دولت  تا پیش  وی ادامه داد: 
سیزدهم میزان پیشرفت فیزیکی پروژه فوق حدود 
۱۴ درصد طی بیش از ۱۰ سال بود که طی ۲ سال 
نشان  و  است  رسیده  درصد  به ۲۸  رقم  این  اخیر 

درمان  بهداشت،  وزارت  مناسب  تحرک  دهنده 
و آموزش پزشکی و دولت به تسریع در اتمام این 
طرح دارد.وی یادآور شد: با مدد رسانه های گروهی، 
امروز بیمارستان یکهزار تختخوابی تبریز به دغدغه 
عمومی مردم، مدیران و مسوولان ارشد استانی و 
ملی تبدیل شده است و به همین دلیل بیمارستان 
مزبور علاوه بر اولویت طرح های عمرانی وزارتخانه 

در لیست پروژه های پدافند غیرعامل کشور نیز قرار 
گرفته است. یادآوری: با وجود اظهارات و نگاه رییس 
دانشگاه علوم پزشکی تبریز به رسانه ها، بعضا شاهد 
هستیم که فعالان رسانه ای و تشکل های صنفی 
رسانه ای از عملکرد رسانه ای این مجموعه در حوزه 
تعامل و همکاری متقابل حرفه ای، ابراز نارضایتی 

می کنند! 

رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز:

حوزه سلامت به همکاری با رسانه ها نیازمند است  
آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: رییس دانشگاه علوم پزشکی تبریز با تاکید بر نقش رسانه ها در بازتاب و انعکاس خدمات مختلف دستگاه های 
اجرایی و خدماتی، گفت: خدمات نظام سلامت به دلیل ارتباط مستقیم با آحاد مردم بدون همکاری رسانه ها تاثیرگذری چندانی نخواهد داشت.

اگر حوزه 
سلامت را 

بدون همراهی 
رسانه ها مورد 

ارزیابی قرار 
دهیم، تمام 

خدمات را باید 
به صفر ضرب 

کنیم

شرکت بهره برداری نفت  و  گاز مسجدسلیمان پروژه عام المنفعه دیگری را آغاز کرد
كاهش زمان سفر،صرفه جویی در مصرف سوخت و حفاظت از محیط زیست

پروژه بازسازی و بهسازی جاده دسترسی قدمگاه امام رضا)ع( تا روستای 
تنگ تلفن توسط شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان آغاز شد.

در این پروژه که با موافقت مهندس هیهاوند و نظارت مدیریت 
مهندسی و ساختمان این شرکت انجام می شود جاده موجود میان 
قدمگاه امام رضا)ع( منطقه تمبی شهر مسجدسلیمان تا روستای 
تنگ تلفن در منطقه لهَبرَی که یکی از قدیمی ترین جاده های موجود 

در منطقه می باشد،بازسازی و بهسازی می گردد.
عام المنفعه  خدمات  ارایه  راستای  در  که  اقدام  این  در 
شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان به شهروندان انجام می شود، 
مسافت ۵۶۰۰ متری این جاده با صرف اعتباری افزون بر ۳۶۴ میلیارد ریال 
بازسازی و بهسازی می شود. عملیات اجرایی این پروژه که تجهیز کارگاه و نقشه برداری آن در روزهای 

گذشته توسط پیمانکار مربوطه آغاز گردیده، طی مدت زمان ۱۲ ماه به سرانجام خواهد رسید.
با این اقدام شرکت بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان در صورت بروز حادثه ای همچون ریزش و 
رانش کوه که منجر به مسدود شدن جاده فعلی مسجدسلیمان-اهواز بشود، امکان استفاده از این جاده 

برای دسترسی و انجام سفر وجود خواهد داشت.
همچنین، زمان سفر شهروندان بخش شرقی و جنوب شرقی مسجدسلیمان به شهر اهواز با استفاده 
از این جاده به مقدار ۲۰ تا ۳۰ دقیقه کاهش یافته و روستاییان ساکن در این مسیر، زمان کوتاه تر و 
ایمن تری را برای رسیدن به مرکز شهرستان مسجدسلیمان صرف خواهند کرد و ضمن آنکه در مصرف 
سوخت نیز صرفه جویی قابل توجهی به عمل آمده و بدین ترتیب شرکت بهره برداری  نفت  و  گاز  
مسجدسلیمان در کاهش آلاینده های فسیلی هوا و حفاظت  از  محیط زیست گام بلند و ارزنده ای را 

برداشته است.

با حضور مدیرعامل برگزار شد
آئین تکریم و معارفه مدیر حراست جمعیت هلال احمر استان خوزستان

آئین تکریم و معارفه مدیر حراست جمعیت هلال احمر استان خوزستان  
با حضور مدیرعامل، مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در هلال احمر 
خوزستان، معاون مدیرکل حراست جمعیت هلال احمر، رئیس اداره 
آموزش حراست جمعیت هلال احمر، قائم مقام اداره کل حراست 

استان و اعضا شورای معاونین هلال احمر استان برگزار شد.
وحید شعبانی در این نشست ضمن تقدیر از زحمات سرپرست 
پیشین این اداره بیان کرد: هر مجموعه یا سازمانی برای ایجاد حس 
امنیت در کارمندان و مراقبت از جان و مال آن به یک واحدی تحت 
عنوان حراست نیاز دارد، وجود این واحد و اهمیت آن مانند وجود قلب 

در بدن انسان است.  
او افزود: حراست به عنوان چشم مدیر در سازمان و با توجه به اشرافی که به مجموعه دارد می تواند 
مشاور خوبی برای مدیریت محسوب شود . البته بسیار روشن است که مسئولین حراست ، زمانی 
می توانند در این خصوص موفق باشند که از علم ، تخصص ،درایت و روشن بینی خوبی برخوردار باشند 
. در ادامه معاون مدیرکل حراست جمعیت هلال احمر به جایگاه حراست در جمعیت اشاره کرد و از 
معاونین و روسای ادارات خواست برای پیشرفت هرچه بهتر و بیشتر مجموعه با اداره حراست تعامل 

و همکاری داشت باشند.
مسئول دفتر نمایندگی ولی فقیه در جمعیت هلال احمر استان خوزستان در ابتدای سخنان خود از 

عملکرد مدیریت پیشین اداره حراست تقدیر و برای مدیر جدید آرزوی توفیق کرد.
او در ادامه به ساختار جمعیت هلال احمر اشاره و در توصیه هایی از مدیر جدید خواست با سعه 
صدر و پدرانه به مسائل بیاندیشد.  در این نشست از زحمات میثم حیدری تقدیر و عباس بختیاری به 

عنوان مدیر جدید اداره حراست معرفی شد.

توسط مدیرعامل شرکت توانیر صورت گرفت
قدردانی شرکت توانیر از معاونت مالی و پشتیبانی برق منطقه ای خوزستان

نشست مشترک معاونین مالی و پشتیبانی شرکت های برق منطقه ای سراسر 
کشور و شرکت مدیریت شبکه با حضور معاون مالی و پشتیبانی و مدیرعامل 
این  شرکت توانیر برگزار شد. آرش کردی مدیرعامل شرکت توانیر در 
نشست که در شرکت برق منطقه ای تهران برگزار شد، گفت: شاید 
اینگونه به نظر برسد که در شرکت های صنعتی تنها بخش فنی حائز 
اهمیت است، اما منابع انسانی و مالی پشتیبانی هیچگاه درجه دوم 
را نداشته چرا که اندیشه درست و امنیت یک شرکت در گرو این گونه 
بخش ها است. وی افزود: ممکن است دیگران فکر کنند که بخش های فنی 
از اهمیت بیشتری برخور دارند، اما پیشرفت بخش فنی در گرو بخش منابع 
انسانی و مالی پشتیبانی می باشد و می توان گفت شاخص ها و کلید اصلی موفقیت 
هر سازمان در گرو این دو بخش است. کردی اضافه کرد: زمانی که سایر بخش های دارای تخصص خاص 
دچار اختلال و مشکل شوند بخش پشتیبانی و مالی با یک استراتژی به موقع و کاربردی می تواند حلال 
مشکل باشد. بر اساس این گزارش، مهدی باسطی نیا معاون امور و پشتیبانی شرکت برق منطقه ای خوزستان 
که در این نشست حضور داشتند به دلیل کیفیت گزارشات مالی و توجه به سیاست های کلان وزارت نیرو و 
شرکت توانیر، از سوی مدیرعامل توانیر مورد تقدیر قرار گرفتند. در لوح تقدیر اهدایی آرش کردی به مهدی 
باسطی نیا آمده است: صدور اظهار نظر مقبول توسط سازمان حسابرسی در خصوص صورت های مالی سال 
۱۴۰۱ شرکت توانیر برای اولین بار، از مصادیق تبلور تلاش متعهدانه و متخصصانه جنابعالی و همکاران شما 
در آن شرکت بوده که ضمن اعتلای کیفیت گزارشات مالی در صنعت برق، به عنوان برگ زرین دیگری در 
کتاب مجاهدت ها و تلاش های همکاران این صنعت رقم خورده است. لذا بدینوسیله از همکاری، تلاش و 
خدمات جنابعالی و همکاران مالی آن شرکت که با دقت نظر در کم و کیف امور و توجه به سیاست های کلان 

وزارت نیرو و شرکت توانیر به نحو احسن گام برداشته اید، نهایت تشکر و تقدیر به عمل می آید.

استاندار سیستان و بلوچستان:

دارای  استان،  این  گفت:  بلوچستان  و  سیستان  استاندار 
ظرفیت های فراوان بوده و محرومیت زیبنده این استان نیست.

و  اداری  امور  سازمان  مسئولان  با  نشست  در  کرمی  محمد 
استخدامی با اشاره به اهمیت نیروی انسانی در استان افزود: جذب 
باید مورد توجه  بلوچستان  انسانی در استان سیستان و  نیروی 
ویژه قرار گیرد. وی ادامه داد: باید مسئولان توجه ویژه ای نسبت 
به نیروهای خود داشته باشند و در استخدام نیروها سعی شود 
نیروهای جوان، متفکر، خلاق و دارای روحیه جهادی در سازمان ها 
استخدام شوند. وی ادامه داد: جذب نیروی انسانی، سکوی پرشی 
از استان های دیگر در مناطق مختلف این  برای افرادی شده که 
استان جذب می شوند و بعد از مدت کوتاهی می خواهند از این 

استان منتقل شوند.

وی در ادامه با بیان اینکه یکی از دلایل مهاجرت نیروها به سایر 
استان ها عدم وجود جذابیت برای ماندگاری آنان است، گفت: باید 
ضوابط خاصی برای نیروهایی که می خواهند در این استان استخدام 

شوند، وجود داشته باشد.
کرمی مطرح کرد: با توجه به توافقات تجاری و ایجاد بازارچه های 
مرزی در سیستان و بلوچستان مشکلاتی به وجود آمده که برای 
حل آن باید گمرک به صورت ۲۴ ساعته فعالیت کند، ولی متأسفانه 

نیروی کافی برای انجام آن را ندارد.
استاندار با مخاطب قرار دادن مسئولان امور استخدامی گفت: 
باید توجه ویژه ای به ایجاد بندها و ضوابط خاص برای ماندگاری 
نیروهای ادارات شود چرا که با تأمین نیروی انسانی و اعتبارات مورد 
نیاز، شاهد توسعه و پیشرفت استان سیستان و بلوچستان خواهیم 

بود. وی گفت: با توجه به وجود نیروهای مازاد در برخی سازمان ها، 
ضعیف  نیروهای  باید  و  هستیم  سازمان ها  بهره وری کم  شاهد 
سازمان ها تعیین تکلیف شوند. وی تاکید کرد: سازمان امور داری و 
استخدامی نگاه ویژه به محل زندگی و سال های بازنشستگی کارکنان 
خانه های  گسترش  شاهد  نشود،  توجه  اگر  باشد،  داشته  دولت 
سالمندان خواهیم بود. کرمی با تاکید بر اهمیت موضوع آموزش 
دانش  شرکت های  کردن  فعال  و  گسترش  کرد:  بیان  پرورش  و 
بنیان، پارک های علم و فناوری و مهارت محوری شدن دانشگاه ها 
دانشگاه ها  کارگروه  تشکیل  به  وی  دارد.  قرار  کار  در دستور  نیز 
اشاره کرد و افزود: دانشگاه ها محور علم هستند که باید مسائل 
توسط دانشگاه ها حل شود و با توجه به جمعیت جوان استان، 
دانشگاه ها یک ظرفیت خوبی برای استان است. استاندار با تاکید بر 
اینکه محرومیت؛ زیبنده سیستان و بلوچستان نیست، خاطرنشان 
کرد: داشتن مرزهای آبی و خاکی، جوانی جمعیت، همسایگی با 
کشورهای پرجمعیت، راه ارتباطی با کشورهای آفریقایی، عربی و 
آسیای میانه از جمله ظرفیت های بی نظیر این استان است و ما باید 

بتوانیم به نحو احسن از این ظرفیت ها بهره برداری کنیم.
پایانه ها  و  بازارچه ها  بنادر،  این مطلب که توسعه  بیان  با  وی 
سبب افزایش تجارت با کشورهای همسایه شده و اشاره به برنامه 
ریزی های صورت گرفته با سه راهبرد بلند مدت، میان مدت و کوتاه 
مدت گفت: معادن مس، طلا، سنگ و غیره استان ظرفیت های 
خوبی دارد و در حال حاضر ساخت هفت کارخانه مس در دست 
اقدام است و در آینده با حضور رئیس جمهور کارخانه طلا و مس به 

بهره برداری خواهد رسید.
و  کشاورزی  نظیر  کم  ظرفیت های  کرد:  اضافه  کرمی 
توسعه نخلستان ها، باغ های موز، بخش شیلات و اقتصاد دریا با 
هزاران گونه دریایی از مرجان ها، صدف ها، جلبک ها ماهی ها و میگو 

که همه اینها ثروت های خدادادی این استان هستند.
استان گفت: توسعه  اقدامات دولت سیزدهم در  اشاره  با  وی 
دامداری ها و واردات ۷۷ هزار رأس دام سنگین از کشورهای همسایه 
و کارهای مختلف دیگر که می تواند به اقتصاد کشور نیز کمک کند.

ومیت زیبنده سیستان و بلوچستان نیست محر

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: رئیس اداره ماشین آلات و تجهیزات راهداری 
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی گفت: ۳۸۵ دستگاه 
ماشین آلات راهداری آذربایجان شرقی برای راهداری زمستانی در محورهای 

مواصلاتی استان آماده هستند.
جعفر قلیلوی تبریزی با اعلام این خبر افزود: علاوه بر ماشین آلات اداره 
کل راهداری استان، مجوز به کار گیری ۲۴۵ دستگاه ماشین آلات بخش 
خصوصی نیز صادر شده که در فصل زمستان و اواخر پاییز در زمینه برف 

روبی راه ها به کمک راهداران می آیند.
وی با اشاره به اینکه با توجه به گستردگی حوزه راه های اصلی، فرعی و روستایی 

استان، به نیروی فصلی بخش خصوصی هم نیاز پیدا می کنیم، افزود: مجوز به کارگیری ۱۸۴ نفر راننده و کارگر 
فصلی هم صادر شده تا راهداری زمستانی در استان با تلاش مضاعف انجام گیرد.

تبریزی با بیان اینکه اداره ماشین آلات و تجهیزات راهداری استان برخی کارهای ابتکاری نیز برای سهولت برف 
روبی زمستانی در روستاهای دورافتاده انجام داده است، گفت: ۸۵ دستگاه تیغه برف روبی در اختیار روستاییان 
قرار دادیم و امسال ۱۰ دستگاه برف خور با سه میلیارد تومان اعتبار تامین و به روستاییان سپردیم تا هنگام بسته 

شدن راه روستاها، با تراکتورهای خود راه ها را بازگشایی کنند.
وی همچنین از خرید و حمل ۳۰ تن نمک و ۳۰ تن شن برای نمک پاشی زمستانی خبر داد و افزود: ۷۵ 
راهدارخانه هم در سطح استان تجهیز شده تا برای مدیریت راه های استان و اسکان مسافران در مواقع ضروری 

آماده باشد.

با تامین و تجهیز ماشین آلات راهداری بسترسازی شد
برنامه ریزی و آمادگی زمستانی راهداری آذربایجان شرقی 


